
    Kolding Orienterings Klub 

Bestyrelsesmøde nr. 5-2018 
4. september 2018 
 
 

Referat 
 
Deltagere: PE, AEP, SH, TB og PDF, afbud fra SH. 
 
1. Sidste referat 

Kommentar til referat fra de sidste bestyrelsesmøder d. 31.05.2018. 
Der var ingen kommentarer. 

 
2. Diverse info 

Bøgelund – oplæg forelagt Fritids- og Idrætsudvalget, status (SH). Ej behandlet 
Nyt Trailcenter – Orientering fra Peter og Tina, der har deltaget i informationsmøde. Vi kan bruge det 
som samlingssted for træning/konkurrence. 
Koldingløbet – Vi vil trække os ud af Kolding-løbet p.g.a. det kommende WOC2020, gældende fra nu. 
Skole OL april/maj 2019 – Vil vi være med? Vi vurderer ikke at indsats står mål med udbyttet. 

        
3. WOC2020 (SH) 

Status – Ej behandlet, p.t. fuld fokus på Euromeeting/For-VM 
 

4. Arrangementer (PE) 

 Find-vej, status 
o Vejen: projektet ved Grønnevang Skole - afventer 
o Christiansfeld – afventer Euromeeting 

 Kommende KOK løb:  
o 21-23. september Euromeeting: publikumsløb fredag og søndag  
o 4. november divisionsmatch: Stenderup Nørreskov, stævneplads Løverodde. 

 Vintercup 
Der arbejdes med alle løbene. Møde omkring Vintercup efter Euromeeting. 
 

5. Korttegning (PE) 

 Opdatering af Marielund – udskudt til vinter 

 Efterskolen i Skamling- ”Find Vej i” projekt – møde 18/9, Per deltager 

 Hylkedal vurderes om det har potentiale som stævneskov – arbejdes der videre med i WOC-regi 

 Frederikshåb – Gediminas går i gang i efteråret. 
 

6. Sportslig (PDF) 

 Mandagstræning – Styrke- og stabilitetstræning, start 10/9 på Bakkeskolen – måske 17/9 

 Onsdagstræning – vi mangler en opdatering af plan for banelægning resten af efteråret (Per/Peter). 
Mange nye medlemmer – alle skal/bør hjælpe med at integrere og hjælpe nye, hvordan? 

 Børne- og ungdomstræning 
o Plan – Christa hjælper hos Kent (børn), de unge er mere selvkørende. 
o Ungdomstur/-dag – evt. Løvfaldsløbet eller weekenden efter, begge i efterårsferien… 

 
7. Klubliv (TB) 



    Kolding Orienterings Klub 

 Klubtur: Enkelt dag i klitter med 2 tekniske træninger – dato?  Udskudt 

 Persondataforordning (SH) - Udskudt 

 50 års jubilæum (31/3-2019) – Markeres lørdag d. 30. marts 2019. Arbejdsgrupper er nedsat. 
o Jubilæumsløb og reception ved Bøgelund  
o Fest for medlemmer afholdes i Pakhuset, Kolding – egenbetaling 200/100 kr. 

 Sæsonafslutningsfesten – 2/11 kl. 18.30, sted? 

 Rekruttering og opstart – ok 

 Evt. bustur til landsfinalen, Per undersøger om vi kan køre med SNAB, ellers arrangeres ikke fælles 
bustur. 
 

8. Økonomi (AEP) 

 Regnskab – gennemgået, intet at bemærke. 

 Fonde – udvalg (Lotte, Hanne M, Jan) –  
o Vi har fået 5.000 fra Kolding Kommune til korttegning, skal bruges i år.  
o DGI er søgt om 46.300 til startpakker for ungdomsløbere – afventer svar  
o Kolding Kommune har bevilliget 10.000 til talenttræning – hvordan administrerer vi det? 

TVO-kontingent betales af midlerne, resten deles mellem de aktuelle løbere. Per 
informerer. 

 Investeringer 
Klubtøj – vi får mange nye ungdomsløbere, så en revurdering af trøjeudlån er nødvendig. 

o Klubtelt: Vi køber 2 firkantede klubtelte (SH) – ej gjort endnu. 
o Kort - printer-investering – alm. til vand- og rivefast print (undersøg vedligeholdelses-

omkostninger?) – Vi søger fondsmidler, Peter køber. 
o Bukke (tilsvarende dem Jes har købt): Leif har købt 
o Borde i samme kvalitet som de nuværende – bare i ½ størrelse: Leif har købt 

 
9. Biathlon 

 Efteruddannelse søges til efteråret – Skydeudvalget vil uddanne skydeledere. OK, vi får tilskud fra 
kommunen, program skal sendes til kassereren. 

 
10. Udvikling af klubben 

 Klubudvikling – gennemgang af vores målsætning viste, at vi er på plan/i gang indenfor alle 
områder. 

 Ansvarsområder/kontaktpersoner – strukturoversigten: skal vi etablere arbejdsudvalg og i så fald 
hvilke?  
 

11. Eventuelt  

 Kontingent – revurdering af ungdoms-kontingent tages op på næste møde. 

 Peter arbejder på rabataftale med Friluftsland 

 En udvidelse af bestyrelsen (igen) overvejes – især med baggrund i det store arbejde med WOC som 
trækker mange kræfter på nuværende bestyrelsesmedlemmer 

 
12. Bestyrelsesmøder 

6. november 
15. januar 


